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Obec Libina

Libina 523, 788 05 Libina
tel.č.: 583 233 215 | e-mail: podatelna@ou-libina.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 6 Zastupitelstva obce Libina

konané dne 6. 9. 2023 v Kulturní dům Libina od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 13 zastupitelů
Omluveni: Luboš Kristlík, Bc. Ladislav Nevřala
Neomluveni:
Předsedající: Mgr. Aleš Skála
Zapisovatel*: Renata Langerová
Ověřovatelé zápisu: Ing. Jana Němečková, Ing. arch. Iva Krahulcová,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Schvální programu, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu

Starosta přivítal přítomné na  dnešní schůzi. Konstatoval, že dnešní jednání bylo řádně vyhlášeno, zveřejněno a
je přítomna nadpoloviční  většina.  Zastupitelstvo je  usnášení schopné.

Starosta přistoupil  ke schválení programu. Uvedl, že  po  schválení návrhové komise  a ověřovatelů zápisu je
jako druhý bod veřejné projednání projektu "Libina - veřejné prostranství - Zelená infrastruktura". Přivítal
autora projektu Ing. Karla Prášila, který přijel, aby projekt představil a zodpověděl případné  dotazy. Jelikož 
k návrhu programu  nebyly žádné připomínky bylo přistoupeno k  odsouhlasení prvního bodu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje program 6. zasedání ZO konaného dne 6.9.2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/6Z/2023 bylo schváleno.

Starosta přednesl návrh na složení návrhové komise ve složení  David Malý a Aranka Jarošová.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje návrhovou komisi ve  složení David Malý a Aranka Jarošová.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Jarošová A., Malý D.)

Usnesení č. 1b/6Z/2023 bylo schváleno.

Ověřovatelkami zápisu byly navrženy Ing. arch. Iva Krahulcová a Ing. Jana  Němečková.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  pověřuje  ověřovatelkami  zápisu  Ing.  arch.  Ivu  Krahulcovu  a  Ing.  Janu
Němečkovu.
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Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Krahulcová I., Němečková J.)

Usnesení č. 1c/6Z/2023 bylo schváleno.

2. Veřejné projednání projektu Libina - veřejná prostranství - Zelená infrastruktura

Starosta   předal  slovo Mgr.  Zdeně Zahradníkové,  která se  nejprve omluvila  za  to,  že   se  do materiálů
nedostala  důvodová zpráva. Připravovala také informaci pro občany webové stránky, tam  tato  informace je. 

Mgr. Zahradníková navázala na dřívější zprávy o dotačních akcích. Obec Libina se  chce  opakovaně  účastnit
v rámci  vyhlášené 63. výzvy žádosti o dotaci  v rámci IROP, který je zaměřený na infrastrukturu. Jedná
se o infrastrukturu s důrazem na složky vody,  vzduchu  a země.  V rámci podmínek této  výzvy se jevilo vhodné
prostranství za kulturním domem, které bylo řešeno  původně projektovou dokumentací pro rekonstrukci
kulturního domu. Před dvěma lety  na zastupitelstvu seznámil  se  studii  kulturního domu pan architekt
Sborwitz. Kromě prostranství za kulturním domem  byl zájem řešit i hřbitov, kde  v roce 2018 existovala PD.
Řešil ji pan Kouřil.  PD řešila technické prvky jako  cestičky, osvětlení  a rozvod vody. Tento záměr musela obec
opustit, protože  PD nesplňovala podmínky dotace. 

Mgr. Zdena  Zahradníková předala  slovo Ing. arch. Karlu Prášilovi.

Ing. Arch. Karel Prášil  uvedl, že je  autorem  tohoto projektu  společně s kolegy Michalem Sborwitzem a Marií
Sborwitzovou. Před  dvěma lety  byla předkládána  rekonstrukce tohoto  kulturního domu  a jeho okolí. Od té
doby  byl  posun.  Byla   vypracována   PD pro  územní  rozhodnutí,  které  bylo   vydáno.  V  tuto  chvíli  je  
vypracována  PD pro stavební povolení, která je současně  dokumentací pro  provádění stavby, která byla  obci
zaslána  a kterou chce na  dnešním jednání představit. Měla  by  sloužit jako podklad pro získání dotace. 
v aktuálním stupni dokumentace nedošlo k nějakým zásadním změnám oproti studii. Ing. Arch Prášil promítl a
popsal  přítomným  části PD. Náhled prostranství  spočívá v tom, že ten prostor se rozděluje  na dvě části.
Jedna část  by měla sloužit  pro rekreaci dětí, je tam  navržené i  dětské hřiště. Druhý prostor vymezený
vysokými  stromy  s  kulatým  altánem  by  měl  mít  společenštější  formu.  Altán  tam  umožňuje  dělat  
drobné kulturní akce. Současně v tomto subprostoru prochází  taková osa, na kterou navazuje arkýř, který byl 
vytvořen  v kulturním domě k jeho fasádě a prochází až do sálu KD. V zadní části je navržené parkoviště. Co se 
týká materiálu, požívá se přírodní materiál jako kámen. 

Diskuze:
Ing. arch. Iva Krahulcová vznesla dotaz, jestli je plánováno s lavičkami a jak budou umístěny, jestli budou

umístěny tak, aby byl i stín.
Ing. arch. Karel Prášil odpověděl,  že  lavičky  tam  jsou  navrženy.  Dokumentace  obsahuje

kompletně  mobiliář  i  odpadkové  koše.  Stromy  jsou  navrženy  v   blízkosti
dětského   hřiště.  Představa  byla  taková,  že  toto  místo  se  postupně  stane
stinné místo. Kácení, které je navržené by se dělalo postupně a postupně by
se dělala i  nová výsadba.

Ing. arch.Iva Krahulcová se dotázala na  specifikaci stromů.
Ing. arch.Karel Prášil odpověděl,  že  jsou  specifikované  typy  stromů,  typy  laviček.  Stromy  byly

předmětem projednávání v rámci územního řízení.
p. Lochovský řekl, že se mu skladba stromů moc nelíbí. Je tam platan, javor a jírovec. Všechny

navrhované rostliny jsou spíše s  jarním aspektem, potom přes léto to  bude
zelené a nic tam nepokvete. Dále uvedl, jestli platany nebudou zasahovat na 
příjezdovou cestu.

Ing. arch. Iva Krahulcová uvedla, že záleží na posazení korun stromu.
Mgr. Zdena Zahradníklová uvedla, že platan se navrhoval z důvodu zastínění herního prostoru, prostoru

parkování. Co se  týká keřů, to bylo dělané dodatečně na základě požadavku
agentury ochrany přírody a krajiny.

Mgr Ing. Tomáš Kobza se dotázal, zda budou všechny sakury vykácené.
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že je to navržené ke kácení, kácení bude probíhat postupně .
Ing. arch. Prášil potvrdil, že kácení by probíhalo postupně na základě konce životnosti původní

zeleně s tím, že by se nahrazovalo novou výsadbou.
Ing. Jana Němečková uvedla, že v zaslaných materiálech zjistila, že se bude bourat rampa, která je
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bezbariérová a veřejné WC budou zbourány, tak jak to bude s veřejným WC.
Ing. arch. Prášil odpověděl, že to není tak, že by se ta rampa měla zcela zbourat. Upravuje se tak,

aby se napojil nový vstup do kulturního domu. Kompletně by tam zůstala kašna,
v podstatě by tam zůstala i  ta rampa, zábradlí  by se dalo nové a na to by
se napojil vstup do  kulturního domu, veřejné WC tam jsou navržené.

Ing. Jana Němečková se dále dotázala, jaké budou náklady.
Ing. arc. Prášil odpověděl,  že  v  současné  době  rozpočet  zpracovávají.  Na  první  etapu  to

předběžně  vychází  na  17  mil.  bez  DPH,  což  jsou  venkovní  úpravy  včetně
zeleně, mobiliáře a drobné atchitektury.

Mgr. Ing. Tpmáš Kobza se dotázal na náklady kulturního domu.
Ing. arch. Prášil odpověděl, že náklady na KD ještě nejsou spočítány, protože se věnovali etapě

č. 1 tak, aby stihli všechny náležitosti pro dotaci.
Ing. Jana Němečková když se žádá o dotaci, tak se předpokládá, že to obec chce dělat a když dotace

bude poskytnuta, tak jsou podmínky, do kdy se to musí udělat. Na  kulturní dům
žádat nebudeme je otázka,  když se to udělá podle tohoto projektu,  aby ten
stávající KD mohl fungovat dál.

Ing. arch. Prášil odpověděl, že je to na sobě nezávislé. Když se opraví park, tak to neovlivní
fungování KD a naopak.

Stanislav Procházka uvedl, že když prší tak teče z polí voda, když se zruší příkopa ...
Ing. arch. Prášil řekl, že to není tak, že by se příkop zrušil, má se zatrubnit. Možnost odtoku vody

je zachovaná.
Mgr. Ing. Tomáš Kobza se zeptal, jestli je vydané stavení povolení.
Ing. arch.Prášil odpověděl, že není vydané stavení povolení. Požádá se  v rámci dotace.
Mgr. Aleš Skála Protože  již  nebyly  další  dotazy  poděkoval  Ing.  arch.  Prášilovi  za  seznámení

s projektovou dokumentací a s panem architektem se rozloučil.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina bere na vědomí veřejné projednání projektu Libina - veřejná prostranství -
Zelená infrastruktura.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/6Z/2023 bylo schváleno.

3. Kontrola plnění usnesení

Místostarosta  Ing. Michal Kusý, Dis.  přednesl zprávu o kontrole plnění usnesení. Tato zpráva je přílohou
zápisu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina bere na vědomí zprávu o kontrole plnění usnesení přednesenou Ing. Michalem
Kusým, DiS.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/6Z/2023 bylo schváleno.

4. Zpráva o činnosti RO

Místostarosta Ing. Michal Kusý, Dis. dále přednesl zprávu o činnosti rady obce. Tato zpráva je přílohou zápisu.

Diskuze:
Mgr. Ing. Tomáš Kobza na RO 28.8. se  schvalovaly vícepráce na vodovod a méněpráce na vodovod, také

vícepráce a méněpráce na kanalizaci. V jaké výši byly.
Mgr. Aleš Skála Změna č 1: · Doplnění revizních šachet k jednotlivým přípojkám + 282 338,-Kč

bez DPH Jde o doplnění revizních šachet k jednotlivým přípojkám pro potřeby
kontroly připojení, nátoků apod. stejně byly připojeny nemovitosti i v minulých
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etapách Změna č.2: Výtlak V3 – skutečné provedení dle zaměření geodetem. -
281828, 99 Kč bez DPH (méněpráce) + 829 131,02 bez DPH (Vícepráce) Jedná
se o doplnění 4ks přípojek včetně čerpacích šachet a technologie, prodloužení
některých přípojek dle skutečnosti, změna dimenze materiálu chybně uvedené
ve výkaze výměr, odpočet zkrácení hlavního řadu, odpočet neprováděných prací
Změna  č.3:  Výtlak  V1  –  skutečné  provedení  dle  zaměření  geodetem  -
12 576,69 Kč bez DPH (méněpráce) + 82 581, 14 bez DPH (vícepráce) Jedná
se o navýšení délek dle zaměření geodeta. Změna č.4 Odpočet přípojky P66
z původní PD - 147 644,48 bez DPH Odpočet materiálu DN 150 u přípojek P65,
P68 - 76 685,95 bez DPH Přípočet materiálu DN 200 u přípojek P65, P68 +
139 398 bez DPH

Ing. Jana Němečková Jsou to přípojky?
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že to jsou části přípojek
Ing. Jana Němečková se  zeptala,  jestli  to  má  souvislost  se  stavbnou,  která  se   v  rozpočtových

opatřeních navyšuje o 11 mil. korun?
Mgr. Aleš Skála ano. Máme harmonogram, který se daří splnit nad rámec, předpokládá se, že

v  letošním  roce  bude  proinvestováno  více,  než  je  rozpočtované
dle  harmonogramu.

Ing. Michal Kusý, DiS uvedl, že je tam připojeno DPH. I když je to v přenesení Daňové povinnosti, tak
v rozpočtu na něj musí být myšleno.

Ing. Jana Němečková vznesla dotaz k opravě cesty před Geturou. Přípojku tam dělal pan Hamala. Teď
to spravuje pan Bartoněk, čemuž nerozumí. V jaké podobě ta cesta bude?

Mgr. Aleš Skála odpověděl, že oprava této komunikace je částečně po výkopu. Bylo požadováno
uvedení do původního stavu tak, jak to bylo předtím. Bude se to muset ještě
nějakým  způsobem  zlepšit,  protože  k  tomu  je  připojena  ještě  komunikace
u garáží, kde je dlouhodobý problém s odtokem vody. Měla se  dodláždit část
komunikace, která je od  silnice po Ocetkovo. Pan Bartoněk se tam ještě vrátí a
bude provedena oprava.

Ing. Jana Němečková 73 000,- Kč se snížily náklady na zpevněnou plochu u knihovny. Dotázala se 
jestli se tam dávaly žulové kostky, které tam byly, nebo se tam dlažba kupovala?

Mgr. Aleš Skála odpověděl, že každý má svůj způsob dláždění a došlo k tomu, že asi v délce
15 metrů u hlavní brány dlažební kostky chybělo, tam byla dodávána.

Ing. Jana Němečková se dále dotázala na stavební úpravy v bytovém dome L.34. 526 000,- Kč o jaké
jde opravy, je to dům, který se nedávno opravil.

Mgr. Aleš Skála odpověděl, že se jedná o  dům s bytovými jednotkami a společenskou místností.
Počítalo se s tím, že tam bude jiné vyžití, nakonec si obec sama rozhoduje o 
přidělení  bytových jednotek  a  tím pádem tam společenská  místnost  ztratila
smysl.  Po projednání  s  projektantem se rada shodla na  vybudování  bytové
jednotky, která se bude pronajímat. Práce provádí pan Rostislav Pařil, koncem
listopadu by  měl být hotový.

Ing. Jana Němečová se dotázala, proč končí jednatelka na ČOV a kdo ji bude nahrazovat.
Mgr. Aleš Skála odpověděl,  že  důvod  úplně  neznáme,  údajně  má  další  pracovní  povinnosti.

Musíme hledat někoho dalšího. Jednatelka končí k 1.10.2023

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina bere na vědomí zprávu  činnosti  rady obce přednesenou místostarostou obce
Ing. Michalem Kusým, Dis.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/6Z/2023 bylo schváleno.

5. Zpráva o činnosti kontrolního výboru

Předseda KV Bc. Martin Baklík přednesl zprávu kontrolního výboru, který se konal 28.8.2023. Přenesená
zpráva je přílohouzápisu.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina bere na vědomí zprávu o činnosti kontrolního  výboru přednesenou předsedou
Bc. Martinem Baklíkem.   

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/6Z/2023 bylo schváleno.

6. Zpráva o činnosti finančního výboru

Předsedkyně  finančního výboru Mgr. Alena Bartoňková, MBA. přednesla zprávu o  činnosti  finančního výboru,
který se konal 25.8.2023. Přednesená zpráva je přílohou zápisu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  bere  na  vědomí   zprávu  o  činnosti  finančního  výboru  přednesenou
Mgr. Alenou Bartoňkovou, MBA.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Bartoňková A.)

Usnesení č. 6a/6Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje navýšení poskytnuté dotace Mysliveckému spolku Libinsko o částku
20.000,-Kč.

 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6b/6Z/2023 bylo schváleno.

7. Rozpočtová opatření schválená radou obce

Místostarosta  Ing.  Michal  Kusý  DiS,  seznámil  přítomné  s  rozpočtovými  opatřeními  schválenými  Radou
obce Libina dne 19.6.2023, 3.7.2023 a 7.8.2023.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina bere na vědomí  rozpočtová opatření schválená Radou obce Libina ze dne
19.6.2023, 3.7.2023 a 7.8.2023. jednotlivá  rozpočtová opatření jsou přílohou zápisu. 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/6Z/2023 bylo schváleno.

8. Rozpočtová opatření
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 S  návrhem rozpočtových opatření seznámila přítomné předsedkyně  FV Mgr. Alena Bartoňková MBA.

 

Diskuze:
Ing. Jana Němečková ve výdajích 6,4 mil.  Kč na kanalizaci  ve  výdajích jako vícepráce a DPH. a

2,5 mil. korun na vodovod. Cekem je to 9 mil. korun. Navýšení, které bere jako
vícepráce, protože na DPH v příjmech v rozpočtových opatřeních není nic. Bylo
zmíněno, že se letos postaví něco co mělo být příští rok, ale to jí nekoresponduje
s tím, co píše Zdena Zahradníková ve svých akcích, protože na závěr píše, že
budou ke smlouvám dodatky. Pokud to jsou opravdu vícepráce je to předražená
zakázka. Požádala o objasnění.

Mgr. Aleš Skála Starosta uvedl, že se opravdu jedná o práce, které se mají provádět a jsou pod
smlouvou. Částečně jsou narozpočtovány na příští rok, takže nemůžeme přičítat
9 mil. korun k celé akci, jak přičítá paní Němečková. Teď jsou vícepráce jasně
stanovené, na ty nebude dotace, budou hrazeny z rozpočtu.

Ing. Michal Kusý DiS. objasnil účtování DPH . Uvedl že v rozpočtu musí být DPH i když je to nějaká
účetní operace.

Jana Blažková uvedla, že faktury v přenesené daňové povinnosti mají zvláštní způsob účtování.
Není to nic nového. Bez ohledu na to, jestli máme nárok na  odpočet DPH, nebo
nemáme,  tak v  účetním dokrytí  účtujeme včetně DPH.  Dalším řádkem přes
danou položku, která není zúčtovaná se to mínusuje. V rozpočtu to musí být
přesto, že faktury se hradí bez DPH.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje rozpočtová opatření obce Libina na straně příjmů navýšení o částku
2.840.200,- Kč, tř.8 - financování navýšení o částku 8.159.800,- Kč a na straně výdajů navýšení o částku
11.000.000,- Kč.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 1 (Bartoňková A.) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/6Z/2023 bylo schváleno.

9. Zpráva o dotačních akcích

Starosta přednesl zprávu o dotačních akcích.

První je „Rekonstrukce běžecké dráhy na stadionu Dr. Urbáška v Libině“. Žádost byla podaná v rámci výzvy
Národní sportovní agentury program NSA22 – Standardizovaná infrastruktura 2022 –  žádost byla zamítnuta,
nedosáhli jsme požadovaného bodového hodnocení. 

„Záchytné nádrže na dešťovou vodu“ – rozhodnutím č. 5211000116 byla přiznána dotace ze Státního fondu
ŽP ČR  v rámci Národního plánu obnovy, a to ve výši 1,149.074,- Kč.  Akce je v realizaci, na základě smlouvy
o dílo  je  zhotovitelem společnost  ELKOPLAST CZ,  s.r.o.,  cena díla  1,251.055,30 Kč včetně DPH, termín
ukončení do 14. 9. 2023. 

„Technické  zhodnocení cisternové stříkačky TATRA 815 CAS“ -  byla přiznána dotace ve výši 176.000,-
 Kč. Rada obce schválila smlouvu o dílo se společností SEPAJACOM, jejímž předmětem je  přestavba vnitřních
a úložních prostor vozidla osazením kompletního výsuvného programu polic a také dojde k modernizaci kabiny
osazením speciálních sedaček pro osádku vozidla, celková cena díla  435.600,- Kč vč. DPH, termín plnění
do 20. 10. 2023.

Na základě vyhlášení 63. Výzvy IROP probíhají projekční práce na projekt: „Libina – Zelená infrastruktura“
– který bude řešit úpravu prostranství za KD Libina. Původní záměr zahrnout do této dotační žádosti také
revitalizaci hřbitova byl z důvodu nedostatečné projekční přípravy nakonec přehodnocený. Detailně projekt
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představí autor projektové dokumentace Ing. arch. Karel Prášil. 

„Dostavba kanalizace Libina“ - Žádost o dotaci podána z OPŽP 21. výzva - Vodohospodářské projekty 

Specifický cíl 1.4 – Podpora přístupu k vodě a udržitelného hospodaření s vodou
Opatření 1.4.1 – Výstavba čistíren odpadních vod; dobudování a výstavba kanalizací
Celkové výdaje projektu 46,227.915,84 Kč včetně DPH , z toho způsobilé výdaje 38,425.173,77 Kč. Výše
dotace 70% způsobilých výdajů tj. 26,728.088,64 Kč. Na projekt bylo vydáno  Rozhodnutí o poskytnutí dotace.  

Smlouva o dílo byla uzavřena dne 28. 06. 2022 se „Společností Libina“ – vedoucí účastník BAK stavební
společnost, a.s. , společník 1 INSTA CZ s.r.o., společník 2 RI-STAV s.r.o.  Cena díla 37,137.771,76  Kč bez DPH
(tj. 44,936.703,83 Kč včetně DPH).  Termín realizace 365 dní.

Se společností IREA s.r.o. uzavřena příkazní smlouva na výkon TDS  442.000,- Kč bez DPH (534.820,- Kč
vč. DPH) a koordinátora BOZP 156.000,- bez DPH (188.760,- Kč vč. DPH).

„Vodovod Libina“ - Žádost o dotaci podána v rámci 3. výzvy OPŽP Vodovodní přivaděč Specifický cíl 1.4 –
Podpora přístupu k vodě a udržitelného hospodaření s vodou
Opatření 1.4.4 – Výstavba a modernizace vodovodních přivaděčů a vodovodních řadů.

Celkové výdaje projektu 19,581.015,70 Kč z toho způsobilých výdajů 16,278.193,70 Kč. Dotace činí 70 %
ze způsobilých výdajů tj. 11,394.735,59 Kč.  Na projekt bylo vydáno Rozhodnutí o poskytnutí dotace.

Smlouva o dílo byla uzavřena dne 28. 06. 2022 se „Společností Libina“ – vedoucí účastník BAK stavební
společnost, a.s. , společník 1 INSTA CZ s.r.o., společník 2 RI-STAV s.r.o.  Cena díla 15,727.723,38  Kč bez DPH
(tj. 19,030.545,29 Kč včetně DPH).  Termín realizace 365 dní.

Se společností IREA s.r.o. uzavřena příkazní smlouva na výkon TDS  247.000,- Kč bez DPH (298.870,- Kč
vč. DPH) a koordinátora BOZP 104.000,- bez DPH (125.840- Kč vč. DPH).

Na poslední schůzi Rady obce byly předloženy více práce a jejich dopad na cenu díla. Toto bude
řešeno změnovými listy a následně dodatky ke smlouvám o dílo.

Stavební práce probíhají dle předloženého harmonogramu.

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

Diskuze:
Starosta uvedl, že Obec Libina by měla ze  Šumperka dostat vozidlo cisternovou stříkačku

TATRA 815 CAS,  které  je  zánovní,  6  let  staré,  které  má nějakou speciální
technologii, prořezává stěny. Tatra kterou máme by se posunula do Dolní Libiny
a nová by byla v Horní Libině.

Mgr. Ing. Tomáš Kobza se dotázal, kde bude hasičské auto parkovat. V DL do  hasičárny se nevejde.
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Ještě za Lukáše Vrány se řešila možnost snížení podlahy.
Straosta pokud  se  to  má  řešit  tak,  jak  bylo  projednáno  na   poslední  schůzce  musí

se udělat projekt. PD nyní řeší Ing. Vladimír Niče.
Mgr. Ing Tomáš Kobza se zeptal, co bude dál se  studií na stadion Dr. Urbáška. Zhruba před třemi lety

tady byla studie, doplňoval se odhad investičních nákladů, ten zastupitelstvem
vůbec neprošel. Nyní je nové zastupitelstvo, mělo by se s tím seznámit. a říci si,
co tam chceme dál udělat, ať se to posune někam dál.

Mgr. Aleš Skála uvedl, že je zpracována dráha,, další fází je tréninkové hřiště a nějaké herní
prvky

Mgr. Ing Tomáš Kobza řekl,  že  se  chtěl  spíše  zeptat  co  s  parkovištěm  za  tou  tribunou  a
víceúčelovým hřištěm to vypadá hrozně. Když zaprší, tak se ke stadionu nedá jít.

Mgr. Aleš Skála odpověděl, že tam určitě parkoviště nebude. Místo pro parkoviště je vyhrazeno
jinde.

Mgr. Ing Tomáš Kobza ale to parkoviště tam chybí, všichni parkují na trávě a my budeme dělat  herní
prvky. Řekl, že prioritu má úplně někde jinde než dělat hafol dalších prolézaček .
Když zaprší tak  mezi tribunou a víceúčelovým hřištěm ton vypadá  hrozně. Auta
parkují na trávě, je to celé rozježděné.

Bc. Lada Cinegrová řekla,  že  na   začátku  zaznělo,  že  PD  na  hřbitov  není  v  dokonalém stavu,
abychom mohli využít dotační titul. Nebylo by vhodné pokračovat i  na  této PD.

Mgr.Aleš Skála odpověděl, že se na ní pokračuje.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  bere  na  vědomí  zprávu  o  dotačních  akcích  zpracovanou  Mgr.  Zdenou
Zahradníkovou a přednesenou Mgr. Alešem Skálou. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/6Z/2023 bylo schváleno.

10. Prodej nemovitostí

(Kozák) Předkládám ZO ke schválení Směnnou smlouvu SML-00050-2023-104, S 721/22/104 .

Lesy České Republiky,  s.p.,  se  sídlem Přemyslova 1106/19,Nový Hradec Králové,500 08 Hradec Králové
zastoupené Ing. Jiřím Grodou, ředitelem Oblastního ředitelství severní Morava.

Lesy ČR  žádají o směnu  pozemku  par.č. 6999 v k.ú. Horní Libina (***) ve vlastnictví ČR, za pozemky
p.č.1973/2 (nad chatovištěm, směr Václavov) a 2165/4 (les nad stadionem) v k.ú. Horní Libina ve vlastnictví
Obce Libina. Za směnu bude Lesům ČR uhrazen rozdíl hodnoty pozemků dle znaleckého posudku 32.560 Kč +
DPH 9566 Kč.

Přílohy: Smlouva, Znalecký posudek, situace.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje uzavření Směnné smlouvy SML-00050-2023-104, S 721/22/104
od společnosti Lesy České Republiky, s.p., se sídlem Přemyslova 1106/19,Nový Hradec Králové,500 08
Hradec Králové zastoupené Ing. Jiřím Grodou, ředitelem Oblastního ředitelství severní Morava a uhrazení
32.560 Kč + DPH 9566 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10a/6Z/2023 bylo schváleno.

Prodej pozemků p.č. 7743,7738,7736 v k.ú.Horní Libina

(Kozák) Předkládám ZO kupní smlouvu o prodeji  obecních pozemků p.č.7738 o celkové výměře  233m2 ,
p.č.7736 o celkové výměře 56 m2 a p.č. 7743  o celkové výměře 320 m2 v k.ú. Horní Libina paní *** *** ***,
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Libina 739,788 05 Libina.

Důvodem žádosti je narovnání právního stavu ve věci užívání. Tyto pozemky jsou obklopeny pozemky pí.***.

Obec prodává pozemek p.č.7738  o  výměře 233  m2  za  cenu 557,70 Kč/m2,  celková cena p.č.7738 činí
129 944,10 Kč .

Obec prodává pozemek p.č.7736 o celkové výměře 56 m2 za cenu 557,70 Kč/m2, celková cena p.č.7736 činí
31 231,20 Kč.

Obec prodává pozemek p.č.7743 o celkové výměře 320 m2 za cenu 213,38 Kč/m2, celková cena p.č.7736 činí
68 281,60 Kč.

Částky jsou dle znaleckého posudku č.036809/2023 a po zaokrouhlení dohromady činí 229 460,-Kč.

Kupující dále uhradí cenu za vyhotovení znaleckého posudku.

Náklady spojené s prodejem pozemku hradí kupující.

Záměr prodeje pozemků p.č.7743,7738,7736 v k.ú. Horní Libina byl řádně zveřejněn na úřední desce obce
Libina  od 24.3.2023 do 11.4.2023.

Přílohy:

Kupní smlouva 3x, projev zájmu,žádost

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje  uzavření kupní smlouvy mezi obcí Libina jako prodávajícím a  
****** ***,Libina  ***,788 05 Libina,  jako kupujícím, o prodeji pozemku p.č. 7738  o celkové výměře
233 m2 v k.ú. Horní Libina za cenu 129 944,10 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10b/6Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje uzavření kupní smlouvy mezi obcí Libina jako prodávajícím a   ***
*** ***, Libina ***,788 05 Libina, jako kupujícím, o prodeji pozemku p.č.7736 o celkové výměře 56 m2

v k.ú. Horní Libina za cenu 31 231,20 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10c/6Z/2023 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje  uzavření kupní smlouvy mezi obcí Libina jako prodávajícím a  
******S***,Libina ***,788 05 Libina,  jako kupujícím, o prodeji  pozemku p.č.7743 o celkové výměře
320 m2 v k.ú. Horní Libina za cenu 68 281,60 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10d/6Z/2023 bylo schváleno.

11. Dohoda vlastníků provozně souvisejících kanalizací uzavřena mezi Obcí Libina a ČOV Libina
s.r.o.

Zpracoval : Vrána Karel
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Důvodová zpráva pro zasedání ZO konané dne 6.9.2023

Předkládám ZO novou Dohodu vlastníků provozně souvisejících kanalizací uzavřenou mezi Obec Libina

se sídlem: Libina 523, 788 05 Libina

IČ: 00302899, DIČ: CZ 00302899

zastoupená Mgr. Alešem Skálou - starostou obce 

(dále jen „vlastník kanalizace 1“)

 

za účasti vedlejšího účastníka, společnosti

ČOV Libina s.r.o.

se sídlem: Libina 523, PSČ 788 05

IČ: 25899953, DIČ: CZ25899953

zastoupená Karlem Vránou DiS., jednatelem

společnost je zapsána v OR, spis. zn. C 24731 u Krajského soudu v Ostravě

(dále jen „provozovatel ČOV“ či „ČOV“)

 

na straně jedné

 

a

 

Obec Oskava

se sídlem: Oskava, čp. 112, PSČ 788 01

IČ: 303101, DIČ: CZ303101

zastoupená Ing. Stanislavem Hýbnerem - starostou obce 

(dále jen „vlastník kanalizace 2“),

 

za účasti vedlejšího účastníka, společnosti

Šumperská provozní vodohospodářská společnost, a.s.

se sídlem: Jílová 2769/6, 787 01 Šumperk

IČ: 47674911, DIČ: CZ47674911

zastoupená Ing. Radimem Jiroutem, MBA, LL.M., generálním ředitelem

společnost je zapsána v OR, spis. zn. B 699 u Krajského soudu v Ostravě
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(dále jen „provozovatel kanalizace“ či „ŠPVS“)

Obec Oskava vyřizovala a schvalovala nový provozní řád vodovodu a kanalizace a pro jeho správnost a platnost
je  potřeba  uzavření  Dohody  vlastníků  provozně  souvisejících  kanalizací.  Obec  Oskava  i  společnost
ŠPVS již mají Dohodu schválenou. Jedná se pouze o formální ukotvení vztahů mezi jednotlivými účastníky
provozu kanalizací.

 

Diskuze:
Ing. Jana Němečková požádala o  informaci kalkulace stočného stočného. Stočné je asi kolem 50,- Kč. 

A Oskava má splašky za  14,50 Kč, tak to by chtěla vysvětlit.
Starosta odpověděl, že se to bude muset přenechat na  příští zastupitelstvo. Bude to

konzultovat a panem Vránou.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje Dohodu vlastníků provozně souvisejících kanalizací uzavřenou mezi
Obcí Libina se sídlem: Libina 523, 788 05 Libina, IČ: 00302899, DIČ: CZ 00302899

zastoupená Mgr. Alešem Skálou - starostou obce, za účasti vedlejšího účastníka, společnosti

ČOV Libina s.r.o., se sídlem: Libina 523, PSČ 788 05, IČ: 25899953, DIČ: CZ25899953

zastoupená Karlem Vránou DiS., jednatelem a Obcí Oskava se sídlem: Oskava, čp. 112, PSČ 788 01, IČ:
303101, DIČ: CZ303101, zastoupená Ing. Stanislavem Hýbnerem - starostou obce  za účasti vedlejšího
účastníka,  společnosti,  Šumperská provozní vodohospodářská společnost,  a.s.  ,  se  sídlem: Jílová
2769/6, 787 01 Šumperk, IČ: 47674911, DIČ: CZ47674911 zastoupená Ing. Radimem Jiroutem, MBA,
LL.M., generálním ředitelem.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/6Z/2023 bylo schváleno.

12. Různé

Diskuze:
Bc. Lada Cinegrová řekla, že byla požádána paní Dirbákovou, aby se zeptala, jak je daleko zřízení

veřejného osvětlení v jejich ulici.
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že proběhla schůzka s občany, kde se  většina vyjádřila, že tak, aby

zde VO  nebylo umístěno. RO přistoupila k tomu, že v této lokalitě bude i přes
nesouhlas občanů VO  budovat. Jedná se o přístupovou komunikace ke spoustě
domů. Začalo se nově pracovat na projektové dokumentaci.

Bc Lada Cinegrová se dále dotázala, jak má obec zabezpečeno řešení toulavých zvířat na území naší
obce. Kdysi byla smlouva s útulkem v Čechách pod Kosířem, jak je to nyní.

Mgr. Aleš Skála odpověděl, že tato smlouva stále platí.
Ing. Jana Němečková se zeptala,  na koho se obrátit  v případě,  že se zatoulá pes a starosta není

k zastižení.
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že v případě když paní Němečková řešila zatoulaného psa, tak čerpal

dovolenou. Určitě, je možné to řešit s místostarostou popřípadě se zaměstnanci
obce. Toulavé psy řeší pan Teplý nebo pan Škůrek. mají vybavení, aby psa chytli.
Obec  dává  výzvu  na  facebook  a  hlásí  nalezeného  psa  místním  rozhlasem.
Z devadesáti procent se majitel ozve brzy.

Ing. Jana Němečková dále řekla, že byla na sociálním poradenství za  paní Pospíchalovou. Ta jí říkala,
že by potřebovala počítač. Ráda by lidem, kteří tam chodí pomohla s žádostmi,
ale nemá na čem. Bylo jí řečeno, že obec žádný nemá.Ing. Němečková tomu
nevěří, že by se nějaký nenašel. My jsme povinni pomoct těmto lidem, kteří si
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nedovedou sami nějakou žádost vyřídit.
Mgr. Aleš Skála odpověděl,  že  paní  Pospíchalová  potřebovala  dříve  jen  tiskárnu,  tu  měla

k dispozici, o počítači zprávu nemá.
Ing. Jana Němečková vznesla dotaz k akci Open Air. Kdo vlastně tento festival pořádá. Viděla plakát a

není tam uvedený žádný pořadatel. Jestli to pořádá obec ,tak proč tam není obec
a proč nejsou příjmy v rozpočtu. Chtěla by vidět nějaké vyúčtování.

Mgr. Aleš Skála odpověděl,  že  tato  akce  vznikla,  aby  se  oslovovaly  spolky  v  obci,  sdružení,
které  máme.  Mohou  se  zde  prezentovat,  podílí  se  na  pořádání  této  akce.
Hlavním patronem je obec Libina, dále  hasiči, myslivci, TJ Libina. Kdyby se  měl
zájem připojit kterýkoli jiný spolek budeme rádi.

Mgr. Ing. Tomáš Kobza se dotázal jestli se mohou připojit hasiči Dolní Libina.
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že byli osloveni, měli vozit děti v hasičském autě, ale poslední den

v 11. 00 hod se omluvili, že to nemá kdo dělat. Nakonec to bylo zajištěno hasiči
Horní Libiny.

Mgr. Ing. Tomáš Kobza uvedl, že jim jako spolku nikdo nic takového neříkal.
Stanislav Procházka se zeptal v jakém stavu je řešení  malé skruže v Dolní Libině u  hasičrny, jak byla

posledně záplava.
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že se na tom pracuje, čeká se na přeložku Cetinu.
Stanislav Procházka vznesl dotaz ohledně sekání u  cyklostezky. Šumvald to má posekané a Libina je

neposekaná.
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že většinou je posekaná naše část a Šumvald je zarostlý
Stanislav Procházka řekl, že mluví o živém plotu
???? stříhal se  v sobotu.
Aranka Jarošová vznesla ještě podnět z Obědné- p. Zouharová . Je tam velká nevole s tím, že

se neopravila cesta ke hřišti a je to na hraně s peticí. Možná se slibovalo, že když
se udělá rekonstrukce nádraží, tak že se udělá i ta cesta. Možná by bylo dobré to
přehodnotit , jak by to bylo finančně nákladné a zanést to nějaké etapy.

Mgr. Aleš Skála odpověděl. že silnice byla po elektrifikaci částečně opravena, nyní je zaměřena a
budeme se snažit v rozpočtu najít peníze a cestu co nejdříve opravit.

Mgr. Ing. Tomáš Kobza asi před rokem jsme schvalovali plán rozvoje obce. Součástí plánu rozvoje obce
byla projektová dokumentace na  koupaliště Dolní Libina. Před pěti lety končil
na  obci  Lukáš  Vrána,  který  měl  rozjednanou  výměnu  pozemu.  Uprostřed
pozemku je  pozemek státního  pozemkového  úřadu.  Měl  rozjednanou směnu
za jiný pozemek . Bylo by dobré to dotáhnout do konce. Potom se  bude moci
s tím areálem dát něco dělat.

Mgr. Aleš Skála řekl, že dnešní zasedání ZO je u konce. Pozval všechny na na nejbližší akci a tou
je slavnostní otevření komunitního centra, které proběhne ve středu 20. 9. 2023
od 14. 00 hod,. . Dále uvedl, že 3.11 2023 bude divadlo v KD Libina. Poděkoval
přítomným za účast a v 19.26 hod. zasedání ZO ukončil.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatel: Ing. Jana Němečková, Ing. arch. Iva Krahulcová   ............................................................
 
Starosta Mgr. Aleš Skála   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 12. 9. 2023


